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Användning av muddermassor för anläggningsändamål 
 
Stockholm ska vara ett föredöme för så effektiv och cirkulär masshantering som möjligt. Det 
möjliggör i regel inte bara för minskade utsläpp, utan också till att kostnaderna blir lägre när 
stora volymer massa inte behöver fraktas bort eller tas fram jungfruligt. 
 
I dagens ärende ”Ansökan om tillstånd till vattenverksamhet, Stockholms Stads Parkerings 
AB, grundvattenbortledning m.m. under anläggande och drift av bergrumsgarage inom 
fastigheten Antwerpen 2 och Ladugårdsgärdet 1:9”, dnr 2023-18253, avstyrkte Miljö- och 
hälsoskyddsnämnden ansökan om tillstånd till användning av muddermassor för 
anläggningsändamål. Bedömningen görs på att Miljöförvaltningen sammanfattningsvis anser 
att det av befintligt underlaget inte kan anses visa att användningen av massorna utgör ett 
återvinningsförfarande. Vi skulle önska en beskrivning från förvaltningen gällande vilka 
konsekvenser detta får. 
 
Med anledning av detta vill vi fråga miljöförvaltningen: 
 

 Vad blir konsekvenserna för projektet i fråga att miljö- och hälsoskyddsnämnden 
avstyrker tillstånd till användning av muddermassor för anläggningsändamål? 

 Hur arbetar miljöförvaltningen och Stockholms stad för att så mycket massor som 
möjligt ska kunna återbrukas och användas cirkulärt?


